
NB DAY OF MOURNING 2016 

 

 

- Bathurst: Thursday, April 28 at 12 :00 p.m. (noon). Day of Mourning 
Monument near Sacred Heart Cathedral,  Douglas Avenue. For more 
information, contact John Gagnon at (506) 545-0651. 
 

- Fredericton: Thursday, April 28 at 12 :00 p.m. (noon). Fredericton Fallen 
Fire Monument, south bank of Saint John River. For more information, 
contact Alex Bailey at (506) 999-7206. 
 

- Moncton : Thursday, April 28 at 12 :00 p.m. (noon).  Cenotaph in Bore 
Park. For more information, contact Éric Albert, (506) 381-6918. 
 

- Saint John : Thursday, April 28 at 12 :00 p.m. (noon).  Day of Mourning 
Monument, Frank & Ella Hatheway Center at Rockwood Park. For more 
information, contact George Vair at (506) 672-1412. 
 

- Miramichi : Thursday, April 28 at 6 :00 p.m. March from City Hall to the 
monument behind the Kin Center, 100 Newcastle Blvd. For more 
information, contact Sandra Colford at (506) 424-8178. 
 

 



JOUR DE DEUIL NB 2016 

 

 

- Bathurst: Jeudi, le 28 avril à 12h (midi). Monument du Jour de deuil 
situé près de la Cathédrale du Sacré-Cœur sur l’avenue Douglas. Pour de 
plus amples renseignements : John Gagnon, (506) 545-0651. 
 

- Fredericton : Jeudi, le 28 avril à 12h (midi). Monument dédié aux 
pompiers de Fredericton, morts en service, situé sur la rive sud de la 
rivière Saint-Jean. Pour de plus amples renseignements : Alex Bailey, 
(506) 999-7206. 
 

- Moncton : Jeudi le 28 avril à 12h (midi). Monument érigé au parc du 
Mascaret. Pour de plus amples renseignements : Éric Albert, (506) 381-
6918. 
 

- Saint Jean : jeudi, le 28 avril à 12h (midi). Monument jour de deuil, 
Centre Frank & Ella Hatheway au parc Rockwood. Pour de plus amples 
renseignements : George Vair, (506) 672-1412. 
 

- Miramichi : Jeudi le 28 avril à 18h. Marche de l’hôtel de ville au 
monument du Centre Kin, 100, boul. Newcastle. Pour de plus amples 
renseignements : Sandra Colford, (506) 424-8178. 
 

 


